
Szczecin, 2019-12-04

PROTOKÓŁ nr 9/2019
z zebrania Radnych Rady Osiedla Dąbie

 1 Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady.
 2 Sprawdzenie listy obecności – stwierdzenie quorum.
 3 Przedstawienie porządku obrad - przyjęcie porządku obrad.
 4 Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie z dnia 02.10.2019r. 
 5 Zapoznanie się z otrzymaną korespondencją i wnioskami mieszkańców, które 

wpłynęły podczas dyżurów oraz podjęcie odpowiednich uchwał.
 6 Podjęcie uchwał.
 7 Sprawy bieżące.
 8 Wolne wnioski.
 9 Zamknięcie obrad.

Ad 1. Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady.
Zebranie Radnych otworzył Przewodniczący Paweł Kurdziałek, przywitał i 
przedstawił gościa z Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu Miasta Szczecin 
Panią Katarzynę Wełyczko,  przedstawił  porządek obrad.

Ad 2. Sprawdzenie listy obecności.
Stwierdzono quorum – obecnych 8 radnych + 1 gości. 
Lista obecności – załącznik nr 1.

Ad 3. Przyjęcie porządku obrad.
Głosowało: 8 osób ; ZA – 8 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0

Ad 4. Przyjęcie protokołu nr 8/19 z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie z dnia 
06.11.2019r.

Głosowało: 8 osób ; ZA – 8 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0
Ad 5. Zapoznanie się z otrzymaną korespondencją i wnioskami mieszkańców.

5.1 Wniosek mieszkańca w sprawie dzierżawy działki przy ul. Przestrzennej. 
5.2 Wniosek mieszkańca w sprawie dzierżawy działki przy ul. Przestrzennej. 
5.3 Wniosek mieszkańca w sprawie dzierżawy działki przy ul. Przestrzennej. 
5.4 Wniosek mieszkańca w sprawie dzierżawy działki przy ul. Przybrzeżnej.
5.5 Wniosek od Pomorskiego Towarzystwa Historycznego w sprawie 
ustawienia „Ściany Pamięci”
5.6 Projekt uchwały Komisji ds. bezpieczeństwa w sprawie poprawy warunków 
bezpieczeństwa Osiedla Dąbie.

Ad 6.  Podjęcie uchwał:
 6.1. Uchwała Nr 46-19 w sprawie dzierżawy działki przy ul. Przestrzennej.

Głosowało: 8 osób ; ZA – 8 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0
 6.2. Uchwała Nr 47-19 w sprawie dzierżawy działki przy ul. Przestrzennej.

Głosowało: 8 osób ; ZA – 8 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ –  0
 6.3. Uchwała Nr 48-19 w sprawie dzierżawy działki przy ul. Przestrzennej.

Głosowało: 8 osób ; ZA – 8 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ –  0
 6.4. Uchwała Nr 49-19 w sprawie dzierżawy działki przy ul. Przybrzeżnej.

Głosowało: 8 osób ; ZA – 8 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ –  0
 6.5. Uchwała Nr 50-19 w sprawie ustawienia tzw. Ściany Pamięci.

Głosowało: 8 osób ; ZA – 8 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ –  0
 6.6. Uchwała Nr 51-19 w sprawie poprawy warunków bezpieczeństwa 

Osiedla Dąbie.
Głosowało: 8 osób ; ZA – 8 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ –  0
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 6.7. Uchwała Nr 52-19 w sprawie poprawy warunków bezpieczeństwa 
Osiedla Dąbie.
Głosowało: 8 osób ; ZA – 8 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ –  0

 6.8. Uchwała Nr 53-19 w sprawie uchwalenia planu finansowego i rzeczowo-
finansowego Rady Osiedla Dąbie na rok 2020.
Głosowało: 8 osób ; ZA – 8 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ –  0

Ad 7. Sprawy bieżące
7.1 W związku z otrzymaną korespondencją na pocztę email:

„Zarząd Stowarzyszenia Solidarne Kobiety Zawsze zwraca się z prośbą o nieodpłatne 
użyczenie lokalu w każdą pierwszą i trzecią sobotę miesiąca w godz. 9.00 - 12.00 na 
świadczenie usług nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego.”
Radni po dyskusji zdecydowali, że nie ma możliwości użyczenia lokalu w wyżej 
wymienionych terminach dla Stowarzyszenia Solidarne Kobiety Zawsze i 
Stowarzyszenie mogło by korzystać z użyczonego lokalu Rady Osiedla Dąbie tylko w 
środy w godz. 17:30-18:30 (w dniach i godzinach dyżurów Radnych). 

Ad 8. Wolne wnioski
8.1 Wniosek Radnej Rady Osiedla Dąbie – Aliny Kordowskiej:

W związku z licznymi uszkodzeniami chodnika znajdującego się przy Szkole 

Podstawowej nr 23 proszę o wystąpienie do ZDiTM o naprawę chodnika na ul. 

Mierniczej przy SP23

Ad 9. Zamknięcie obrad.
Na tym zebranie zakończono.

     Jarosław Bawelski             Paweł Kurdziałek
 …………………………………….…………       ………………………………………...………

Sekretarz Rady Osiedla                                    Przewodniczący Rady Osiedla
   Protokół sporządził                                                     Protokół zatwierdził
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